


BRANKÁŘI
Dominik Holec
Mikuláš Kubný
Jakub Trefil

30
41
35

28. 07. 1994
12. 09. 2004
09. 02. 2001

OBRÁNCI
Michal Frydrych
Matěj Chaluš
Patrick Kpozo
Karel Pojezný
Michal Fukala
Jan Juroška
David Lischka
Alexander Munksgaard
Georgios Kornezos

17
37
15
7
6
24
19
31
99

27. 02. 1990
02. 02. 1998
15. 07. 1997
23. 09. 2001
22. 10. 2000
02. 03. 1993
15. 08. 1997
13. 12. 1997
23. 02. 1998

ZÁLOŽNÍCI
Jiří Boula
Paixao da Silva Ewerton
Samuel Grygar
Dennis Owusu
Matěj Šín
David Buchta
Matúš Rusnák
Daniel Holzer
Tomáš Rigo
Radim Šudák
Michal Kohút

5
32
13
25
10
9
66
95
12
14
21

08. 04. 1999
28. 12. 1996
09. 08. 2004
05. 01. 2001
02. 06. 2004
27. 06. 1999
19. 12. 1999
18. 08. 1995
03. 07. 2002
02. 03. 2004
04. 06. 2000

ÚTOČNÍCI
David Látal
Erik Prekop
Filip Kubala
Tomáš Zlatohlávek

11
33
28
22

21. 01. 2003
08. 10. 1997
02. 09. 1999
22. 05. 2000

SOUPISKA
FC BANÍK OSTRAVA
HL. TRENÉR: PAVEL HAPAL

BRANKÁŘI
Peter Vindahl
Jakub Surovčík
Joeri Jesse Heerkens

1
44
46

16.02.1998
28.06.2002
08.05.2006 

OBRÁNCI
Martin Suchomel
Imanol Albéniz
Mathias Ross
Emmanuel Uchenna
Angelo Preciado
Adam Ševinský
Asger Sørensen
Filip Panák
Tomáš Wiesner
Jaroslav Zelený
Matěj Ryneš
Elias Cobbaut
Martin Vitík

2
3
5
16
17
19
25
27
28
30
32
33
41

11.09.2002 
08.06.2000
15.01.2001
04.12.2003
18.02.1998
19.06.2004
05.06.1996
02.11.1995
17.07.1997
20.08.1992
30.05.2001
24.11.1997
21.01.2003

ZÁLOŽNÍCI
Kaan Kairinen
Magnus Andersen
Veljko Birmančević
Lukáš Sadílek
Qazim Laci
Lukáš Haraslín
Patrik Vydra
Ermal Krasniqi
Roman Mokrovics

6
8
14
18
20
22
26
29
31

22.12.1998
10.05.1999
05.03.1998
23.05.1996
19.01.1996 
26.05.1996
20.06.2003
07.09.1998
04.06.2006

ÚTOČNÍCI
Victor Olatunji
Albion Rrahmani
Jan Kuchta
Indrit Tici

7
9
10
11

05.09.1999
31.08.2000
08.01.1997
14.09.2000

SOUPISKA
AC SPARTA PRAHA
HL. TRENÉR: LUBOŠ LOUČKA



Sparta se v závěru sezony zmítá ve velké křeči. Poté, co ve finále 
poháru podlehla Olomouci, už jí zbývá pouze poslední šance na 
účast v pohárové Evropě prostřednictvím čtvrtého místa v Chance 
Lize. To drží o dva body před Jabloncem, který už Letenským ale 
doslova dýchá na záda. Sparta urgentně potřebuje přerušit sérii čtyř 
porážek a zabodovat.

AC SPARTA PRAHA
V SEZÓNĚ 2024/2025

NEJLEPŠÍ STŘELEC NEJPRODUKTIVNĚJŠÍ HRÁČ
Lukáš Haraslín (11) Lukáš Haraslín (14)

Počet vstřelených gólů: 

Počet inkasovaných gólů: 

58 (3.)

40 (7.)

Góly vstřelené doma: 

Góly inkasované doma:

31 (4.)

21 (5.)

Góly vstřelené venku:

Góly inkasované venku:

27 (3.)

19 (5.)

Počet střel:

Počet střel proti:

530 (2.)

347 (15.)

Počet střel na branku:

Počet střel proti na branku:

186 (2.)

123 (12.)

OFENZÍVA

DNEŠNÍ LIGOVÝ SOUPEŘ
OČIMA STATISTIK A ČÍSEL

DEFENZÍVA



JAK TO VIDÍ FANOUŠCI

JAK TO VIDÍ OSOBNOST
VÁCLAV DANĚK
BÝVALÝ KANONÝR BANÍKU

Vojtěch Ignác: Pavel Gajdoš:

Jirka Seget:

Pavlučková Terezka:

Musím se ještě slovem vrátit k zápasu v plzni, který mě neskutečně bavil. Takhle 

si představuju hru Baníku. Odvaha, odhodlání, žádné obavy. Chybělo několik 

hráčů a stejně jsem z mužstva cítil odhodlání vyhrát. Ano, Plzeň měla šance 

a Dominik Holec toho pochytal hodně, ale z toho mužstva byla cítit touha po 

vítězství, a taky proto se vývoj nakonec otočil směrem k Baníku. 

No a zápas se Spartou? Jak nejlépe doložit oprávněnost tabulkového postavení 

nad Spartou, než vítězstvím nad ní? Kvalitu na to mužstvo má, sebevědomí je na 

straně Baníku, navíc žádný stres, Sparta už nás přeskočit nemůže, tak pojďme 

do toho se stejným odhodláním jako v Plzni a užijme si toho, co umíme! Nebál 

bych se otevřené útočné partie a třeba i nějakého inkasovaného gólu, pokud jich 

dáme víc a divák se bude dobře bavit.

Můj tip: 3:2

3:0. Kluci se vráti-
li na vítěznou kolej. 
Zaslouženou a vydřenou 
výhrou v Plzni si zvedli 
sebevědomí, plus se vrátí 
hráči, kteří museli stát. 
Věřím, že od toho posled-
ního vzájemného zápasu 
jsou chlapi zase dál a 
Spartu zašlapou, ať už 
vyhraje pohár nebo ne.

Sparta v rozkladu, Haraslín v 
pr… a další hráči také. Pokud 
nastoupí na ně naše elita (kromě 
Frydrycha), tak tipuju minimálně 
2:0.

2:0 pro domácí, Baník se bude 
chtít rozloučit se sezónou vítězně 
před domácím publikem, tragická 
obrana Sparty a fantom Dominik 
Holec

3:1 pro Baník. Sparta má 
sice motivaci vyhrát, ale 
trápí se a Baník jim to 
bude chtít doma nandat. 
Vindahl je těžce z formy, 
takže tam padnou tři 
kousky.

Baňky slaví!
Jsou zpět v první lize!

O tom, že Baník prožívá skvělou sezonu, je už dávno jasno. Mužský A-tým překonal historický 
bodový zisk po třiceti kolech, skončí v tabulce nejhůř třetí a znovu se může těšit na pohárovou 

Evropu. Týmy akademie okupují nejvyšší příčky svých soutěží, celek U19 sahá po titulu. A zpět ne-
chtěly zůstat ani ženy Baníku, které před dvěma týdny, pět kol před koncem druhé ligy, vybojovaly 

návrat do 1. ligy žen!

Je to splněný cíl, ale v každém případě velký úspěch! Baňky šly tvrdě za svým a fantastickou jarní 
jízdou, okořeněnou i semifinálovou účastí v domácím poháru, završily postup mnohem dřív, než se-
zona skončila. Definitivně získaly jistotu v posledním domácím utkání, které bylo zároveň prvním 
duelem nadstavbové části. V něm ženy Baníku porazily České Budějovice, které ještě jako jediné 

mohly Baník teoreticky zabrzdit, po výhře 1:0 mohly začít slavit!

„Je to velký úspěch celého týmu a samozřejmě i klubu jako takového. Velký dík patří všem, 
především samozřejmě majiteli klubu Václavu Brabcovi, bez jehož podpory by ženský 

fotbal v Baníku nemohl existovat, a už vůbec ne na prvoligové úrovni, na kterou se nyní 
vrací,“ řekl Richard Urban, manažer ženského fotbalového oddílu Baníku. „Jsem rád, že se nám 
vyplatila nejen změna trenéra, ale že se podařilo získat pro Baník hráčky, které kvalitu 

kádru výrazně posílily, a stejně tak že se daří posouvat do prvního ženského týmu hráčky, 
které vychovává klubová akademie,“ poznamenal Richard Urban.



Baník má už jistou 
Evropu 

Dorost udělal
další krok…

Béčko čekají soudné 
dny

Baňky obraly
Spartu!

Baník se druhým rokem v řadě zapo-
jí do bojů v pohárové Evropě. Zbývá 
zodpovědět poslední otázku: v předkole 
Ligy mistrů, či Evropské ligy?
 
Výhra v Plzni dala baníkovcům jisto-
tu, že budou moci navázat na loňská 
vystoupení z předkola Konferenční ligy. 
Už tak mužstvo těží nad plán: ať to 
bude předkolo Ligy mistrů či Evropské 
ligy, je to víc, než na co klub pomýšlel. 

„Uhráli jsme si to dobrými výsled-
ky, dvakrát jsme během jara vyhráli 
v Plzni. Chceme zvládnout i závěr 
sezony, ale samozřejmě se těšíme na 
to, co nás v Evropě čeká,“ řekl kouč 
Hapal.

Soudné dny čekají béčko ve druhé 
lize. Baníkovci potřebují ve zbývajících 
dvou kolech na čtrnáctém místě udržet 
dvoubodový náskok na předposlední 
Varnsdorf.
 
Rezervě výsledkově nevyšly poslední 
tři zápasy. Ale naštěstí nevyhrával ani 
Varnsdorf, takže Baník má pořád dva 
body a lepší vzájemný zápas navrch.  
Čtyři body z posledních utkání proti 
Brnu a Spartě B by znamenaly jis-
tou záchranu. „Do Brna pojedeme 
povzbuzeni tím, že jsme s Opavou 
odehráli přes remízu slušný zápas. 
A taky sebevědomě s tím, že chceme 
urvat nějaký bod,“ řekl kouč Jo-
sef Dvorník.

Osmibodový náskok na druhou Spartu 
a třetí olomouckou Sigmu drží po 25. 
kole 1. celostátní ligy dorostu de-
vatenáctka Baníku Ostrava. A to i díky 
vítězství, které starší dorost Baníku 
zaznamenal v utkání s SFC Opava. 
Svěřenci trenérů Pištěka a Smrčky v 
něm zvítězili 4:2.

Zápas to nebyl jednoduchý. Baníkovci 
se sice dostali do dvougólového násko-
ku, hosté z Opavy však dokázali do 
poločasu snížit. Po pauze však baníkovci 
zvýšili svůj náskok až na 4:1 a opavské 
snížení na 4:2 v poslední minutě už 
žádné drama nezpůsobilo.

„Celý zápas jsme měli velké výkyvy 
a bylo i vidět, že nám malinko na 
závěr anglického týdne docházely síly 
a nebyli jsme tak aktivní,“ pozname-
nal sice na konto utkání trenér Rob-
ert Pištěk, i on však cítí, že obrovský 
úspěch je blízko!

Fotbalistky Baníku, už jistý účastník 
první ligy žen v nadcházející sezoně, 
závěr nadstavbové části 2.  ligy nevy-
pouštějí, ačkoliv už mají splněno. Už 
jako jistý postupující celek vyrazil 
ženský tým Baníku do Prahy k utkání 
proti B-týmu Sparty, který je lídrem 2.  
ligy žen. A Baňky uspěly. V Praze uhrály 
remízu 1:1. 

„Po bezbrankové první půli šel 
soupeř brzy po pauze do vedení a 
vzápětí jsme dostali druhou žlutou, 
a tedy i červenou kartu. V tu chví-
li vypadal zápas ztracený,“ glosoval 
průběh zápasu spokojený trenér Baníku 
PETR KUNDRT. „Holky ale bojovaly, 
nevzdaly to a odměnou bylo vy-
rovnání v poslední minutě. Jsem rád, 
že jsme stále ve hře o celkové vítězst-
ví v soutěži,” připomenul trenér Baní-
ku, že kromě postupu chce Baník ve 
zbývajících utkáních nadstavbové části 
druhé ligy stáhnout aktuální tříbodovou 
ztrátu na vedoucí B-tým Sparty a stát se 
druholigovým vítězem.
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Většina fanoušků má ještě v živé paměti okamžik, kdy v sedmnácti letech poprvé 
okusil prvoligový fotbal v barvách Baníku. A vida.  Pár let se s léty sešlo a DANIEL 
HOLZER zaznamenal svůj třístý ligový start. Před utkáním se Spartou převezme dres 
s tímto odpovídajícím číslem, vychutná si zasloužené ovace, ale hlavně: bude se směle 
těšit, co všechno zažije v další fázi kariéry, kterou otevře 301. startem. Sil a chuti má 
evidentně dost.

Člověk si uvědomí, že má velké štěstí, že může tak dlouho dělat to, co ho obrovsky baví 
a naplňuje. Čím víc, si to uvědomujete, tím víc si toho taky vážíte. A s tímhle vědomím si 
každou minutu na hřišti užívám.

To nevím, jestli je reálné, to bych musel hrát ještě hodně dlouho, ale byl bych rád, kdyby ta 
kariéra trvala ještě co možná nejdéle.

Samozřejmě to svůj velký význam má. Ještě krásnější by pro 
mě bylo, kdyby se ta třístovka týkala jen zápasů v Baníku. 

Té se, věřím v to, dočkám. Pokud všechno půjde tak, jak bych 
chtěl, tak věřím, že dvoustý zápas za Baník za nějakou dobu 
oslavím. A moc rád.

Spíše žiju přítomností, zpět se moc nekoukám. Takhle to mám nastaveno už dlouho a mys-
lím, že je to tak dobře.

Abych řekl pravdu, ani moc ne. Jasně, je to nějaký důležitý mezník, je to první start. Vybavu-
ju si to, bylo to na Bazalech, hrál proti nám i Pavel Horváth, ale že bych na to nějak sám od 
sebe vzpomínal, to říct nemůžu. 

To je samozřejmě další takový milník. Na ten už si asi vzpomenu častěji, protože k tomu 
gólu jsem za chvíli přidal další a porazili jsme tehdy doma Hradec, za který chytal Tomáš 
Koubek, 2:1. Ale že bych se k tomu ve vzpomínkách vracel nějak často, to určitě ne.

Dosáhl jste mety 300 odehraných ligových zápasů. Co pro vás znamená?

Takže ještě jednou 300?

Hraje pro vás roli, že třístovku slavíte právě v 
dresu Baníku?

Ke dvoustovce se v Baníku pomalu ale jistě 
blížíte…

Jste typem člověka, který se třeba u příležitosti dosažení nějakého 
mezníku ohlíží za sebe?

Když se vrátíte do srpna roku 2012, kdy jste ve svých sedmnácti le-
tech poprvé nastoupil k ligovému zápasu, když jste v utkání s Plzní 
v 82.  minutě střídal Davora Kukece, je to moment, na který často 
vzpomínáte?

Ani na utkání, v němž jste v roce 2014 vstřelil svůj první ligový gól, 
nevzpomínáte?

DAN HOLZER: TOHLE JE NEJLEPŠÍ TÝM
JAKÝ JSEM ZAŽIL!



Dnes už si možná mnozí fanoušci ani nedokážou představit, jaká to byla temná doba. 
Fanoušci už jsou řadu let zvyklí na dobře fungující Baník. Ale bylo by dobré nezapomenout 
na to, čím si Baník prošel a co se v něm dělo, aby si zároveň fanoušci nepřestali vážit toho, 
v jakém velmi dobrém stavu je klub teď. Hráči, trenéři a vůbec každý, kdo tehdy nějakým 
způsobem v Baníku pracoval, asi na to, co tu tehdy zažil, nikdy nezapomene. Dnes si nikdo 
nedokáže představit, že by třeba trenéři přespávali na Bazalech jen proto, že neměli na ben-
zín a šetřili, kde se dalo. To se tehdy dělo. Já byl tehdy ještě hodně mladý, měl jsem rodiče, 
kteří mi v době, kdy jsem své peníze v klubu nedostával, pomohli a postarali se o mě. Ale 
pamatuju si na starší kluky z tehdejší kabiny, kteří živořili a počítali každou korunu. Pro ně 
to byla hodně špatná životní situace. O to víc si vážím toho, jak se Baníku daří teď. Nejen 
po stránce výsledků, ale vůbec po stránce toho, jak Baník dneska funguje, jak je to všechno 
na správné cestě a jak se my všichni hráči, kteří v Baníku jsme, můžeme soustředit opravdu 
jen na fotbal.

To se ale bavíme o dobách pro Baník nikterak radostných. Byla to doba, 
kdy se často řešila samotná existence klubu, fanoušci o ni měli obavy 
a právem. Byla to éra před příchodem současného majitele Václava 
Brabce…

Vyhrál jsem fotbal na Slovácku, evropské poháry jsem hrál i ve Zlíně, ale nejšťastnější jsem 
byl vždycky v Baníku Ostrava. Tady jsem prošel všechny mládežnické věkové kategorie, tady 
jsem vyrostl a tady jsem doma. Nevím, jestli to tak je ve všech klubech, nebo za to může ten 
ostragen, za který se nám možná jinde smějou, ale tak to prostě cítím.

Všechno souvisí se vším. Když jste spokojený doma v rodině, nemáte žádné jiné problémy, 
jste tam, kde se cítíte dobře a kde to navíc funguje, odrazí se to i na hřišti. Ještě nejsem v 
takovém věku, aby začal ztrácet fyzičku, nebo něco takového, takže práci, kterou odvedu na 
trénincích, můžu díky tomu všemu, co jsem zmínil, přenést i na hřiště. A když máte kolem 
sebe takové hráče, jací jsou momentálně v Baníku, rostete výkonnostně i vy.

Víme, v jakém rozpoložení Sparta je. A je potřeba toho využít. Bude zase vyprodáno, lidi nás 
poženou a my určitě budeme chtít být lepší než v tom posledním vzájemném utkání doma. 
Hrajeme navíc o druhé místo, v kabině je o tom samozřejmě řeč a pokud je šance, určitě ji 
nebudeme chtít zahodit.

Netušil jsem to v době, kdy jsem už věděl, že se do Baníku vrátím, ale ještě jsem tu fyzicky 
nebyl. Ale jakmile jsem do Baníku skutečně nastoupil a začal jsem s klukama trénovat a hrát, 
začal jsem vnímat, jakou sílu tenhle tým má. A jak běžely dny a týdny, bylo mi čím dál tím 
víc jasné, že tohle mužstvo na to, aby udělalo úspěch, opravdu má. Klukům jsem ostatně v 

kabině řekl, že se momentálně nacházím v nejlepším týmu ze všech, do kterých jsem kdy 
patřil. Se vším respektem ke všem ostatním klukům, se kterými jsem kdy hrál. Tady nám to 
všechno obrovsky sedlo, i v kabině si hodně rozumíme a výborně fungujeme. Takže jsem to 
začal brzy tušit a věřil jsem, že uděláme velký úspěch. A myslím si, že potenciál tohoto týmu 
je ještě větší a že má na to, aby dokázal ještě víc. V této chvíli jsme nejhůř třetí, to je skvělé, 
ale není to trofej. A já věřím, že se nám v příštích letech podaří nějakou trofej pro Baník Os-
trava vybojovat. Protože si fakt myslím, že na to sílu máme.Netušil jsem to v době, kdy jsem 
už věděl, že se do Baníku vrátím, ale ještě jsem tu fyzicky nebyl. Ale jakmile jsem do Baníku 
skutečně nastoupil a začal jsem s klukama trénovat a hrát, začal jsem vnímat, jakou sílu 
tenhle tým má. A jak běžely dny a týdny, bylo mi čím dál tím víc jasné, že tohle mužstvo na 
to, aby udělalo úspěch, opravdu má. Klukům jsem ostatně v kabině řekl, že se momentálně 
nacházím v nejlepším týmu ze všech, do kterých jsem kdy patřil. Se vším respektem ke všem 
ostatním klukům, se kterými jsem kdy hrál. Tady nám to všechno obrovsky sedlo, i v kabině 
si hodně rozumíme a výborně fungujeme. Takže jsem to začal brzy tušit a věřil jsem, že 
uděláme velký úspěch. A myslím si, že potenciál tohoto týmu je ještě větší a že má na to, aby 
dokázal ještě víc. V této chvíli jsme nejhůř třetí, to je skvělé, ale není to trofej. A já věřím, že 
se nám v příštích letech podaří nějakou trofej pro Baník Ostrava vybojovat. Protože si fakt 
myslím, že na to sílu máme.Kdy jste byl v té třísetzápasové éře, kterou máte

za sebou, nejšťastnější? I vy sám jste se v této sezoně potkal s velmi zajímavou formou.
Cítíte to taky tak?

Baník má před sebou utkání se Spartou. V jaké roli do něj vstupuje?

Když jste se do Baníku loni vracel naposledy, tušil jste, že může se-
zona skončit až tak dobře, jak už s jistotou skončí? Tedy nejhůře 
třetím místem, historickým bodovým rekordem a dalším návratem do 
pohárové Evropy?



Na Bazalech se sejdou legendy!
Velmi poutavou připomínku zlatého fotbalového olympijského úspěchu z Moskvy 1980,  který nese 
výraznou baníkovskou stopu, připravuje Nadace fotbalových internacionálů ve spolupráci s Baníkem 

Ostrava a radnicí městské části Slezská Ostrava. Od zlatého triumfu na olympijském turnaji v Moskvě 
1980 uplyne letos 45 let. Připomene ho v pátek 23. května 2025 od 16 hodin akce „Olympionici na 

Bazalech. A utkání českých někdejších olympioniků proti slovenským internacionálům.

Na místě někdejšího ikonického ostravského stadionu se sejdou i účastníci olympiád 1964 v Tokiu, 
kde československý tým vybojoval stříbrné medaile (Ján Geleta, Ľudevít Cvetler) a Mexika 1968 
(Pavel Stratil, Ladislav Petráš). Ze zlatého týmu, jehož kostru tvořili fotbalisté mistrovského os-

travského Baníku, dorazí Zdeněk Rygel, Libor Radimec, Verner Lička, Petr Němec, a dále například 
Josef Mazura, střelec vítězného finálového gólu Jindřich Svoboda, nejlepší střelec moskevského turnaje 
Ladislav Vízek, Jan Berger, Oldřich Rott, František Štambacher, Lubomír Pokluda, ze Slovenska pak 

přicestují brankář Stanislav Seman
a obránce František Kunzo. 

Někteří z nich pak obují kopačky v utkání českého výběru proti slovenským internacionálům a 
kanonýrům, které bude mít slavnostní výkop v 17 hodin. Jeho koučem bude Ivan Kopecký, někdejší 

trenér reprezentační „jedenadvacítky“ a federálních mistrů z Vítkovic v sezoně 1985/1986. Nastoupí i 
šéf Nadace FI Antonín Panenka, autor legendárního „dloubáku“ v penaltovém rozstřelu finále mistro-
vství Evropy 1976 v Bělehradě proti úřadujícím mistrům světa z Německa. Domácí celek věkově om-
ladí na trávníku účastníci olympiády před čtvrtstoletím v Sydney 2000 Marek Heinz, Adam Petrouš, 

Jan Polák, Libor Došek, Jan Šimák či Martin Vozábal, doplněni o bývalé reprezentanty z Baníku, Sigmy 
a Zbrojovky (Jan Laštůvka, Martin Vaniak, Radoslav Látal, Petr Samec, René Bolf, Martin Kotůlek, 

Roman Hubník, Richard Dostálek, Petr Veselý, Michal Papadopulos, Libor Žůrek a další). Na Bazalech 
by se měla objevit i jedna z největších hvězd Baníku nedávné minulosti Marek Jankulovski. Ve sloven-
ské výpravě bude mistr Evropy 1976 a bronzový o čtyři roky později Ladislav Jurkemik či bývalí čs. 

reprezentanti Ladislav Pecko, Jaroslav Timko nebo Vladimír Kinder, Miloš Glonek a Ĺubomír Luhový.

V předzápase se představí ostravská omladina, součástí unikátní akce bude i velká autogramiáda 
fotbalových legend. Do této kategorie samozřejmě patří také další hosté – kanonýři Zdeněk Nehoda, 

Tomáš Skuhravý či Václav Daněk, kapitán vicemistrů Evropy z Anglie 1996 Miroslav Kadlec, internac-
ionálové Pavol Michálik, Lubomír Knapp, Lubomír Vlk, Alois Grussmann či Luděk Mikloško.
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